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§ 1 

Information om tillgänglighetsvandring 

Madeleine Peatt, verksamhetsutvecklare, informerade om den 

tillgänglighetsvandring som ska ske 14 juni klockan 10.00. 

Deltagarna möts på medborgarkontoret. Mikael Erdefelt, 

Håkan Jarmar och Ulla Smedberg anmälde att de kommer att 

medverka vid tillgänglighetsvandringen.  

 

 
§ 2 

Val av justerare och tid för justering 

Mikael Erdefelt utsågs till ordförande. Ulla Smedberg utsågs 

att tillsammans med ordförande Mikael Erdefelt justera 

protokollet. Protokollet justeras tisdag 9 maj 2017. 

 

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll daterat 2017-04-19 justerats 

torsdag 20 april 2017. 

 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Minnesanteckningar från tvärpolitiska gruppen för trafik-, miljö- 

       och planfrågor 2017-05-03 

 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2017-05-16, §§ 5–6 

 

 

§ 5 

Anlägga utomhusgym 

Den 8 december 2016 kom ett medborgarförslag in till Älvsjö 

stadsdelsnämnd om att anlägga utomhusgym i Älvsjö, förslagsvis i 

Långbro park eller vid Långsjön. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2017-04-24. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet och framförde att tillgänglighetsaspekten 

bör beaktas om det blir aktuellt att anlägga ett utomhusgym. 
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§ 6 

Tertialrapport 1 

I tertialrapport 1 sammanställs och analyseras nämndens prognos, 

utifrån perioden januari till och med april, mot budget och 

verksamhetens mål.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2017-05-08. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet med synpunkten att 

funktionshinderperspektivet bör synliggöras i samma utsträckning som 

äldreperspektivet synliggörs. Inför kommande tertialrapporter skulle 

rådet gärna se att en samlad bild av funktionshinderområdet ges under 

mål 4.6 Stockholm är en tillgänglig stad för alla. Ledamöterna ansåg 

också att tertialrapportens struktur signalerar att funktionshinderområdet 

inte är ett prioriterat område.  

 

 

§ 7 

Övriga frågor 

Remisser  

Håkan Jarmar redovisade att Stockholms stads bostadsförsörjningsplan 

2017-2020 inte remitterats till Älvsjö stadsdelsnämnd och var därmed 

inte heller tillgänglig för funktionshinderrådet. Det är särskilt 

bekymmersamt eftersom målsättningen för byggande för människor 

med funktionsnedsättningar har reducerats kraftigt genom att i målet 

om fem procent bland annat lägga in även boende för äldre. Rådet 

uttryckte missnöje över detta. 

 

Håkan Jarmar tog också upp frågan om övergångsbestämmelser för 

den föreslagna lagen om samverkan vid utskrivning från den slutna 

hälso- och sjukvården. Frågan har inte remitterats till Älvsjö 

stadsdelsnämnd, och funktionshinderrådet kan därmed inte lämna sina 

synpunkter. Förslaget ställer stora krav på både den kommunala 

organisationen och landstingsorganisationen, och risken är mycket stor 

att patienterna kommer att få en ytterligare sänkt vård- och 

omvårdnadskvalitet. Rådet uttryckte missnöje även över detta. 

 

Balanslista 

Tillsvidare används kalendariet som balanslista. Frågan hänskjuts till 

nästa möte när Lotta Rosenström är med.   
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Nästa sammanträde 

Maria Karlsson, utredare på socialförvaltningen, kommer till 

rådets sammanträde 7 juni och informerar om Uppdrag 

Psykisk ohälsa.  

 

Rådet önskar att få träffa förvaltningens nya stadsdelsdirektör 

vid nästa sammanträde. Nämndsekreteraren ska undersöka 

om Anne-Marie Tingeborn kan presentera sig för rådet.  


